
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy RMČ 
č. 7/2024 

ze dne 2. září 2024

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Miroslav Sosík, Roman Freimuth, 
Miloš Knor, Adam Kučerovský, Vladimír Zavřel, Markéta Pálenská

Hosté:
Jan Skotal — II. místostarosta Brno-Líšeň
Ivan Kůs -  pozemní komunikace ÚMČ Brno-Líšeň

Program:
-  zahájení Komise dopravy

projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň 
diskuze a různé

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.45 hodin je  přítomno 8 členů komise, ta je 
tedy usnášeníschopná a je jí jednám může začít.

Úvodem prvního poprázdninového jednání Komise dopravy RMČ informoval předseda komise 
členy o aktivitě líšeňského místostarosty Jana Skotala, který nechal před začátkem školního 
roku upravit přechody pro chodce, v blízkosti škol Holzova a Horníkova zajistil instalaci 
dopravních značek „POZOR DĚTI“, a na hlavní silnici u ZŠ Novolíšeňská ve spolupráci s 
Brněnskými komunikacemi zařídil obnovou VDZ.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ sdělil, že v souvislosti s dokončením části VMO přes Tomkovo 
náměstí uvažuje DPMB o zavedení nové expresní linky. Ta by měla vést od nádraží v Králově 
Poli přes Stefánikovu čtvrť, Tomkovo náměstí a Vinohrady do Slatiny. Vzhledem k tomu, že 
Líšeň má bezmála 27.000 obyvatel, měla by být nová expresní linka trasována i přes ni. 
Obyvatelům Líšně by expresní spoj přinesl možnost rychlé dostupnosti severní části Brna, ale 
i pohodlnější dopravu na Černovické terasy. V případě, že by nová expresní linka vedla přes 
Pálavské náměstí, odkud by pokračovala kolem Spalovny SAKO do Slatiny, mohla by obsloužit 
i zastávky Novolíšeňská, Jírova, Podbělová (Poliklinika Líšeň), Strnadova (pošta pro celou 
Líšeň), a poté pokračovat Jedovnickou do Slatiny.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
vyvolat jednání s DPMB o trasování nové expresní linky 

z Králova Pole do Slatiny přes Líšeň 
PRO: 7 

PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1

Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň informoval Komisi dopravy RMČ o projektu Cyklotrasy úsek B 
do Slatiny, která by se měla v budoucnu realizovat souběžně s rozšířením Drčkovy ulice ze 
stávající dvoupruhové na čtyřpruhovou. Cyklostezka bude od nové vozovky oddělena 5 -  7 m



širokým pásem. Otázkou však zůstává, kdy se projekt bude realizovat. Vše je totiž závislé 
jednak s výkupem pozemků, druhák s výstavbou VMO.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Po mnoha urgencích a přání občanů se povedlo realizoval „legální“ průjezd cyklistů po 
Jedevnocké ulici (konkrétně v úseku Bělohorská -  Novolíšeňská). Byť není chodník zrovna 
nejrovnější, cyklisté mohou po chodníku jezdit oběma směry. Co však není vyřešeno, jsou 
obrubníky u křižovatek.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
požádat Brněnské komunikace, aby upravil nájezdy v Jedovnické ulici 

pro cyklisty, koěárky a invalidní vozíky.
PRO: 8 

PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0

Matěj Chrněla upozornil na odplavenou zeminu a štěrk v lokalitě Zadní Kostelíček a navrhnul 
zpevnění komunikace. Asfalt se tam ale dávat nebude, jelikož po cestě stahují lesníci dřevo,

a tak by dlouho nevydržel. Místostarosta Jan Skotal ale přislíbil, že se do inkriminovaného 
místa naveze na podzim fůra štěrku. Stejně, jako každý rok.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Vladimír Zavřel poukázal na chaoz v dopravním značením před opravovaným kruhovým 
objezdem ve Slatině. Ten se sice po jeho apelu zmírnil, řidiče však dopravní značení mate.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Markéta Pálenská vznesla dotaz, proč není na křižovatce ulic Holzova a Letecká značka STOP. 
Přednost v jízdě tam léta upravuje značka DEJ PŘEDNOST V JÍZDĚ s dodatkovou tabulkou, 
která informuje řidiče o vedení hlavní komunikace.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ



Markéta Pálenská rovněž tlumočila dotaz občanky, která si stěžuje na parkování ve Strnadově 
ulici. Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň vysvětlil, že i když si lidé na situaci s parkováním po 
kompletní rekonstrukci stěžují, je parkování upraveno podle platných norem.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

V čase 18.55 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ zářijovou schůzi s tím, že se další jednám uskuteční v 
pondělí 14. října 2024 od 17.45 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřila Markéta Pálenská


